
LA OP1ISÜON DE LO! 

% La reforma de la 
ley antitabaco y los 
bares 

Dirijo esta carta al presiden-
te de la Federación españo-
la de Hostelería (FEHR), se-
ñor José Maria Rubio. Se-
gún sus declaraciones sobre 
la "inminente" reforma de la 
ley Antitabaco quiero mani-
festar lo siguiente: Dice Ud. 
que se van a perder 200.000 
puestos de trabajo y cerrarán 
70.000 locales de ocio, esto 
no es serio Sr. Rubio ¿en qué 
se basa para justificar esa ci-
fra cuando hay otros países 
como Francia, Italia o Irlanda 
donde no ha supuesto pérdi-
da de empleo?. 

Dice que en Irlanda sí se han 
perdido puestos y que tienen 
un bar cada 700 habitantes, 
mientras aquí están cada 160 
por lo que las posibilidades 
son mayores, mire Sr. Rubio 
éste es uno de los problemas, 
el exceso de bares por habi-
tante, los controles de alco-
holemia, el cambio de hábitos 
de los ciudadanos, etc. Qui-

zas sea necesaria una rees-
tructuración del sector. 

Dice que hasta ahora no 
ha habido ningún trabaja-
dor afectado por el humo y 
que los clientes se exponen 
de forma voluntaria al humo 
del tabaco, por favor Sr. Ru-
bio ¿esperamos a que muera 
algún trabajador, para tomar 
medidas? Y que los clientes 
son voluntarios si, pero a la 
fuerza, ya que todos los ba-
res son con derecho a hu-
mo, ¿o es que no se ha dado 
cuenta todavía? 

Sobre el tabaco le diré que 
para mi es una droga que ma-
ta al que fuma y al que no fu-
ma y esto está científica y es-
tadísticamente demostrado 
por la OMS y colectivos mé-
dicos y merece todo mi res-
peto, ya que la salud está por 
encima del vicio o placer del 
tabaco, aunque Ud. no dé 
credibilidad a estos estudios 
médicos, en beneficio de sus 
intereses. 

Dice que ahora no es el mo-
mento, Sr. Rubio llevamos 
cuatro años esperando y ya 

es hora de que se haga jus-
ticia con los no fumadores 
pues también tenemos dere-
cho a nuestra libertad indivi-
dual, así es que no haga de-
magogia y acepte la reforma y 
verá cómo pasado un tiempo 
aumentarán los beneficios, ya 
que somos más los no fuma-
dores que fumadores. 

FemandjjGuejrci^a m 
NO FUMADOR 

Impressiona t per la 
Llotj a 

El passat dijous i invitat per 
l'Ajuntament de Lleida vaig 
teñir l'oportunitat d'assistir a 
la representació de Topera II 
Trovatore que va teñir lloc a 
La Llotja. No cal dir que vaig 
quedar impressionat per les 
característiques del nou cen-
tre de congressos i conven-
cions i per les seves possibi-
litats com a nou espai on es 
podran dur a terme les mes 
diverses activitats culturáis. 

Felicitáis a tots plegats. A 
l'Ajuntament i al seu alcalde 
per tirar aquest projecte en-

davant, a-l'equlp técnic que 
s'ha encarregat de la cons-
trucció i ais lleidatans i lleida-
tanes perqué, f inalment, ja te-
nim un gran espai on poder 
gaudir de diferents esdeveni-
ments. Un edifici que, de ben 
segur, amb el pas del temps 
será una icona de Lleida com 
ho és ara la nostra Seu Vella. 

JocW^misJNegrijI o 
PRESIDENT DE L'ASSOCIACIÓ DE LA FESTA DE 

MOROS ICRISTIANS DE LLEIDA 

<% No a la reform a 
de l carre r Lleid a 
d'Alpica t 

Sr Regidor d'Urbanisme 
de l'Ajuntament d'Alpicat, 
m'agradaria fer-li una peti-
ta reflexió sobre el projec-
te d'urbanització del carrer 
Lleida. 

Quan vaig veure el projec-
te em vaig entusiasmar, su-
poso que com la majoria de 
véfns, quan van parlar del 
pressupost vaig emmudir i 
quan m'ha arribat la carta de 
la quantitat que em períoca 
pagar m'he indignat i li diré 

perqué: 
Primeria mala gestió 

d'aquest ajuntament fa que 
el carrer Lleida i d'altres no 
ens surtin gratis ais véíns 
d'Alpicat, li ficaré un exem-
ple molt ciar: 
Tenim un gestor (Sr Botan 

PP) que cobra 36.000 € l'any 
per aportar un vot al seu partit 
i així teñir la majoria absoluta, 
ens resulta car aquest vot, no 
creu?. Tenim un secretan que 
cobra 80.000€ l'any, per qué 
aquest souás? 

Tenim una gestió indirec-
ta (Montse Prats) de la no-
va llar d'infants la LLuna que 
ens costa 374.500 € l'any (el 
personal) quan la de ges-
tió directa l'Estel ens costa 
278.000€ (el personal). Sa-
ben restar? Dona 96.500 €. 
Ah! Se m'oblidava a la de 
gestió indirecta hi treballen 
menys persones. 
Tenim un alcalde que co-

bra 40.000 € l'any. Qué cobra 
un conseller? Vosté i la res-
ta de regidors de l'equip de 
govern es van repartir l'any 
2009,131.000 € amb despe-

ses ¡ altres.Tot aixó suposa 
un terg de la contribució es-
pecial que han de pagar els 
veíns. No creu que s'estan 
passant? 

Segon: Ens inviten a votar 
si volem o no la reforma del 
carrer, de cop s'han tornat 
democratics. Que poc me'n 
fio d'aquesta democracia pu-
blicada fins i tot ais diaris. 

S'ha de votar i fer el recon-
té de vots davant de tots els 
véíns, per evitar manipulaci-
ons no com ho teñen mun-
tat vostés. Per últim li confir-
maré una cosa: la crisi és un 
fet no és el nom d'una serie 
detelevisió. 

Ann a Griñ ó 
ALPICAT 

Sobr e la lle i d'Ara n 

El problema de la iniciati-
va legislativa comarcal que 
planteja l'oposició al Con-
selh, a mes d'unilateral i im-
prudent, és que pateix un dé-
ficit de credibilitat política. 
Convergencia, que ara mos-
tra tanta pressa per enge-
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